
 

     

Αθήνα, 23 Νοεμβρίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς:  τον Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: «Ανησυχία στην Πάτμο με τα κρούσματα κορονοϊού» 

 

Mεγάλη είναι η διασπορά του κορονοϊού στην Πάτμο με το δήμαρχο του νησιού που ζητά 

ειδικό πρωτόκολλο για τη διαχείριση της κρίσης στα νησιά και την έγκυρη ενημέρωση των 

κατοίκων. Μάλιστα, ο ιατρός του Κέντρου Υγείας κ. Τσουκαλά είχε επισημάνει πως η 

Περιφέρεια είχε στείλει tests για τον κορονοϊό που δεν χρησιμοποιούνταν και είχε ζητήσει να 

αντικατασταθούν με τα γρήγορα Rapid. 

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένο πως τη Δευτέρα 23 Νοεμβρίου και την Τρίτη 24 

Νοεμβρίου κλιμάκιο του ΕΟΔΥ θα μεταβεί για έλεγχο στο νησί, 

  

 Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Ποια η υγειονομική κατάσταση στο νησί της Πάτμου; 

2. Τι συνέβη με τα tests που είχαν σταλεί στο νησί; 

3. Αντικαταστάθηκαν με rapid tests; 

4. Πόσο συχνά γίνονται υγειονομικοί έλεγχοι στο νησί; 

5. Θα υπάρξει ειδικό πρωτόκολλο διαχείρισης της κρίσης για τα νησιά ώστε να 

αναχαιτιστεί η διασπορά του κορονοϊού; 

6. Αν ναι, τι θα περιλαμβάνει; 

 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 
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